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A  les 22 hores del dia 17 de inarç de 1927, es 
reuneix el Conseil del Sindicat de Metges de Ca- 

talunya, amb l’assistència dels companys doctors 
Puig i Sais, Vives, Presta, P. Mas Oliver, Santi- 
nà, Queraltô, Julià Rosés, Marti, Lucaya, Sastre, 
Nart i Riera.

Presideix el doctor Puig i Sais i actüa de secre- 
tari el doctor Vives.

Oberta la sessiô, s’excusa la no assistència dels 
doctors Torres Carreras i Figa.

Es llegeix i s’aprova l’acta de la sessiô ante- 
rior.

El senyor Secretari exposa que els companys 
que formen la Comissiô del Casai del Metge, ma- 
nifestaren desigs de consultar directament al Con
seil la tasca que concretament se’ls encomenava 
per orientar la seva gestiô i començar a actuar. 
Per complaure’ls i deixar ben sentat el que cal 
fer en l ’assumpte del Casai, s’ha cregut convenient 
convocar-los per aquesta sessiô, ço que sotmet a 
la consideraciô del Conseil.

S ’aprova l’haver-los convocat i per la presidèn- 
cia son pregats d’entrar a la sala de sessions els 
companys convocats.

Assisteix ünicament el doctor Vila Abadal i ex
cusa la seva no assistència el Dr. Taxonera.

Requerit per la presidència, el doctor V ila  Aba
dal exposa la seva opiniô i després de fer constar 
que com a bon diciplinat complirà la tasca que el 
Conseil li encarregui, fa  remarcar que l’obra del 
Casai ha d’ésser filla principalment de l’entusias- 
me i que, per fomentar la subscripciô i fer un nou 
projecte viable, s’ha de partir de la convicciô de 
tots de fer el Casai tan aviat com es pugui sense

altra demora que la imprescindible per l ’obtenció 

del capital necessari. L a idea de la prompta rea- 

lització desperta l ’entusiasme i facilita el treball 

de la Comissió per recaptar subscripcions. I amb 

aquest criteri pregunta concretament al Consell si 

pensa portar a la práctica aquest projecte, així que 

l’estat de la subscripció ho permeti.

Intervé el doctor Riera. Diu que ell té el criteri 

definit en la seva intervenció al parlar d’aquest as- 

sumpte en la sessió del 27 de gener proppassat 

(acta número 248) i que davant de la pregunta 

concrta del doctor Vila Abadal ha de contestar 

que creu que en el moment actual no ha de fer- 

se el Casal, car considera que el fer-lo podria és- 
ser motiu de grossa responsabilitat peí Consell, si 

per causes extranyes a la voluntat de tots, sorgis- 

sin contratemps que el Sindicat difícilmént pot 
preveure. Fa constar una vegada més el seu en

tusiasme de sempre per aquest projecte cabdal de 
la classe médica catalana, pero que, no per pessi- 

misme, sinó per prudencia, creu que en aquest mo

ment no es poden comprometre els cabals i fins 

els estalvis d’alguns metges en aquesta obra del 

Casal, que estará íntimament lligada a les even- 
tualitats del Sindicat.

L a presidencia fa  constar que el Casal del Met

ge pot teñir certa indepedéncia económica que el 

posi a cobert de tota eventualitat, essent aquest 

un caire de l ’assumpte del que ja  s’havia preocu- 

pat la Comissió en estudiar el projecte.

Intervé el doctor Presta per dir que el treball 

de fer subscripcions no representa cap perill. Cal 

saber definitivament amb qué pot comptar-se per 
emprendre el Casal; creu que la seva realització 
ha de dependre principalment de l’estat d’opinió


